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RG.0002.13.2012 
 

Protokół  Nr XV/2012 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 12 czerwca 2012 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 909, a zakończyła               
o godz. 1314. 
 
Ad.I. Godz. 909 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (radny Jan Ziemniak brał udział w 
obradach od godz. 925). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński 
udzielił głosu radnemu Powiatu Stalowowolskiego Janowi Korzybskiemu. 
Radny Jan Korzybski podziękował za udzielenie głosu, a następnie odczytał list 
wyrażający gratulacje Wójtowi Gminy Janowi Pyrkoszowi za odznaczenie przyznane 
przez ZOSPRP za zasługi dla rozwoju i umocnienia ochotniczych straży pożarnych 
oraz działania w zakresie zabezpieczenia przeciwpowodziowego.  
Odczytany list został przez radnych powiatowych: Jana Korzybskiego i Janusza Perłę 
wręczony Wójtowi Gminy. 
Radny Jan Korzybski będąc przy głosie poinformował o działaniach podejmowanych 
przez powiatową Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, której 
przewodniczy oraz Rady Powiatu. Powiadomił m.in. o zapoznaniu się Rady Powiatu 
z działaniami w zakresie gospodarki odpadami i ścieków. W tym miejscu 
podziękował m.in. Dyrektorowi ZGK w Radomyślu nad Sanem za możliwość i 
udostępnienie zapoznania się z funkcjonowaniem zakładu. Radny podziękował 
również obecnemu na sesji Staroście Stalowowolskiemu Robertowi Fili za 
przyczynienie się do realizacji inwestycji budowy mostu w Dąbrówce Pniowskiej 
oraz zapewnienie remontu odcinków drogi powiatowej Antoniów – Chwałowice, 
będącą drogą strategiczną dla ochrony przeciwpowodziowej i drogi powiatowej w 
Nowinach. Radny zwrócił również uwagę na konieczność zajęcia się tematem statusu 
drogi Chwałowice – Łążek Chwałowski, bowiem wyjaśnienia wymaga fakt 
przemianowania tej drogi z powiatowej na gminną. 
Zabierając głos Starosta Stalowowolski Robert Fila podziękował za zaproszenie na 
sesję. Pogratulował radnym powiatowym za aktywne działanie i zaangażowanie w 
sprawy gminy Radomyśl nad Sanem. Zapewnił również o swoim i Rady Powiatu 
zaangażowaniu w rozwiązywaniu problemów gminy. Odnosząc się do inwestycji 
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drogowych na terenie gminy Starosta poinformował, że budżet powiatu z roku na rok 
jest coraz trudniejszy. Dlatego też są podejmowane działania o pozyskanie środków z 
zewnątrz. Udało się m.in. pozyskać dotację w wysokości 170 tyś zł na drogę 
Antoniów – Chwałowice oraz 130 tyś zł na drogę Czekaj Pniowski – Nowiny z 
programu na usuwanie skutków powodzi. Sukcesywnie w miarę możliwości 
finansowych inne drogi powiatowe na terenie gminy będą realizowane.  
 
Ad.II. Godz. 921 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji. 
Wobec braku uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zarządził jego 
przegłosowanie. 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Informacja na temat funkcjonowania szkół, przedszkoli i dofinansowania 

oświaty z budżetu gminy. 
VI.       Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

 1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem za 
rok 2011, 

 2) upoważnienia Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem do zawarcia 
porozumienia międzygminnego z Gminą Stalowa Wola w sprawie 
realizacji zadań własnych Gminy Radomyśl nad Sanem w zakresie 
zagospodarowania odpadów przez Gminę Stalowa Wola, 

 3) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy za 2011r. 

          a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy i 
sprawozdania finansowego za 2011r. 

          b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie opinii o przedłużonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu gminy i 
sprawozdania finansowego za 2011r. 

                  4) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2011r. 

         a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium  dla Wójta Gminy za 2011r. 

         b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie zaopiniowania 
przedłożonego przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu za 2011r. 

                   5)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad 
Sanem, 

                   6) zmian w uchwale budżetowej na rok 2012, 
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                   7) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu. 

     VII.   Przyjęcie Apelu Rady Gminy w sprawie podjęcia działań o poprawę 
dostępności do badań profilaktycznych kobiet. 

     VIII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
IX. Zakończenie XV sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 924                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 26.04.2012r. znajdował się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym.  W związku z tym zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 925 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesji  Rady Gminy odbytej w dniu 26.04.2012r. oraz wniosku zgłoszonego na 
posiedzeniu Stałej Komisji Rady Gminy. 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Bolesława Pukę: 
1.„ Dokonać naprawy pobocza na drodze wojewódzkiej w miejscowości Żabno na 
wysokości kapliczki. Obecnie w/w miejscu powstało zagłębienie co jest 
niebezpieczne dla kierowców.” 
Odpowiedź: 
 Pobocze zostało naprawione przez Rejon Dróg Wojewódzkich. 
 
Wnioski zgłoszone przez radną Małgorzatę Krawiec: 
2.„Zwracam się z prośbą o wystąpienie z wnioskiem do Podkarpackiego Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w sprawie wykonania obwałowania na rz. Łukawica 
w Woli Rzeczyckiej. Po ostatniej powodzi w 2010r. w czasie akcji został usypany 
wał z worków. Aby zapobiec rozlewaniu wody należy wykonać profesjonalne 
obwałowanie.” 
3. „Dokończenie obwałowania na rz. San w m. Wola Rzeczycka – Żabno u ujścia 
rzeki Łukawica”. 
Odpowiedź: 
Wnioski celem rozpatrzenia zostały skierowane do PZMiUW w Rzeszowie. W 
piśmie zwrócono ponadto uwagę, że dwukrotne zagrożenie powodziowe, które 
wystąpiło w maju i czerwcu 2010r. na terenie naszej gminy w m. Wola Rzeczycka 
ujawniło szereg usterek obwałowań rz. San tj. przesiąki wody pod stopą wału, 
przerwa w wale (podczas akcji usypano prowizoryczny wał z worków z piaskiem w 
celu zabezpieczenia miejscowości przed zalaniem). W trakcie akcji powodziowej 
uległy zniszczeniu też drogi dojazdowe i przywałowe. Na dzień dzisiejszy brak jest 
odpowiedzi na pismo.  
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Wniosek zgłoszony przez radnego Bogdana Oszusta: 
4. „ Wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wycięcie zakrzaczeń przy drodze 
wojewódzkiej Antoniów – Czekaj Pniowski  szczególnie rosnących w pasie 
drogowym po lewej stronie jadąc od Antoniowa. Wysokie zakrzaczenia utrudniają 
widoczność na zakręcie.” 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o usunięcie 
zakrzaczeń i gałęzi drzew nad pasem dróg wojewódzkich nr 854 oraz nr 856. Po 
monicie telefonicznym Rejon Dróg Wojewódzkich poinformował, że zakrzaczenia są 
na bieżąco usuwane. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
5. „Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach -3 km.” 
6. „ Budowa drogi w Chwałowicach w stronę granicy województwa lubelskiego – 
900 m.” 
Odpowiedź na powyższe wnioski została udzielona na ostatniej Sesji Rady Gminy. 
 
7. „ Budowa drogi przez wieś w Chwałowicach – 1500 m”. 
Dotyczy drogi gminnej na odcinku od drogi powiatowej (koło posesji P. Ryszarda 
Tysa) przez wieś do drogi wojewódzkiej ( koło posesji P. Eugeniusza Gurgul).  
8. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę P. Szeligi w 
Popowicach – 1000m.” 
Odpowiedź na powyższe wnioski: 
Brak środków w budżecie Gminy. 
 
9. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej koło boiska w Chwałowicach  - 700 m.” 
Odpowiedź została udzielona  na ostatniej Sesji Rady Gminy. 
 
10. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej koło P. Hajduka – 200m.” 
Odpowiedź: 
Brak środków w budżecie Gminy. 
 
11. „Budowa oświetlenia ulicznego w Chwałowicach: 
- koło boiska w Chwałowicach  
- do Orlika, 
- w Nowej Wsi, 
- koło P. Dyla w stronę Rakówki, 
- w stronę Grudzy, 
-  na osiedlu na Wygodzie”. 
Odpowiedź została udzielona  na ostatniej Sesji Rady Gminy. 
 
12. „ Budowa drogi gminnej w stronę cmentarza w Chwałowicach.” 
13. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek Chwałowski”.  
14. „Utwardzenie drogi Chwałowice – Witkowice”.  
Odpowiedź na powyższe wnioski: 
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Brak środków w budżecie Gminy. 
 
Wniosek zgłoszony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 24.04.12r. 

 
Radny Bolesław Puka zgłosił wniosek o treści: 
„W związku z kilkoma interwencjami mieszkańców Żabna w sprawie zniszczeń jakie 
wyrządziła dzika zwierzyna na zasianych oziminach i łąkach proszę o wystąpienie do 
Koła Łowieckiego „Nadwiślańskie” w Radomyślu o zakup i bezpłatne udostępnienie 
chętnym mieszkańcom środków chemicznych na odstraszenie zwierzyny. Wg 
mieszkańców takie praktyki stosują inne koła łowieckie sąsiadujące z w/w kołem.” 
Odpowiedź: 
Wniosek celem realizacji został skierowany do Koła Łowieckiego „Nadwiślańskie” 
w Radomyślu nad Sanem. W odpowiedzi Prezes Zarządu Koła Łowieckiego              
P. Tadeusz Rębisz poinformował, że zostały podjęte stosowane działania w celu 
rozwiązania tego problemu tj. środki chemiczne odstraszające zwierzynę od upraw 
rolnych zostały przez Koło zakupione w kwietniu i są udostępniane wszystkim 
chętnym rolnikom. Prezes nadmienił, że do chwili obecnej środki te pobrało 10 osób, 
wszystkie osoby pochodziły z m. Żabno. 
Temat szkód w uprawach rolnych wyrządzonych przez dziką zwierzynę, szacowania 
strat i wypłacania odszkodowań został omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Rolnictwa w dniu 08.06.12r. z udziałem Prezesa Zarządu  Koła 
Łowieckiego „Nadwiślańskie” P. Tadeusza Rębisza oraz  łowczego Koła i 
szacującego szkody P. Juliana Geneji. 
 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński przypomniał o wnioskach przez niego 
składanych od kilkunastu lat i braku ich realizacji. Powiedział, że mimo 
wielokrotnego zgłaszania spraw dotyczących bezpieczeństwa publicznego  nic  w 
tym zakresie się nie realizuje. Powiedział, że podatki corocznie są podwyższane i z 
tego tytułu wpływają spore sumy do budżetu. Mimo to brak jest wykonywanych 
inwestycji. Zwrócił m.in. uwagę na pilną potrzebę budowy chodników w 
Chwałowicach i zadań w zakresie ochrony przeciwpowodziowej tj. remont 
obwałowań i dróg dojazdowych do wałów. Radny nadmienił, że na te inwestycje 
można pozyskać środki finansowe, ale nic w tym kierunku nie poczyniono. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz nie zgodził się z wypowiedzią radnego. Powiedział, że w 
gminie są realizowane i będą w przyszłości wykonywane zadania inwestycyjne 
poprawiające bezpieczeństwo mieszkańców. Tak jest m.in. w zakresie ochrony 
przeciwpowodziowej, bowiem  są czynione starania i podejmowane działania w tym 
kontekście. Przypomniał o rozpoczynającej się w przyszłym roku modernizacji 
wałów rz. San na odcinku 7 km od Dąbrówki do Radomyśla. Ponadto w 2013 roku 
Podkarpacki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych przystąpi do opracowania 
projektu remontu obwałowań rz. Wisła na odcinku od Sandomierza do Annopola. 
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Ad.V. Godz. 940  
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że Dyrektorzy 
Szkół wystąpili z sugestią, aby informacja na temat funkcjonowania szkół, 
przedszkoli i dofinansowania oświaty z budżetu gminy została przez nich 
przedstawiona na następnej sesji już po zakończeniu roku szkolnego.  W związku z 
tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby Dyrektorzy nie przedstawiali 
informacji na powyższy temat na dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że  sprawa  oświaty na terenie gminy 
została szeroko rozpatrzona przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych na 
posiedzeniu w dniu 23.02.12r. Komisja podczas posiedzenia wysłuchała informacji 
na temat funkcjonowania placówek oświatowych od Dyrektorów Szkół w zakresie: 
     - wyników nauczania na podstawie ocen i zachowania uczniów w szkołach na 

terenie gminy, 
     - zapewnienia bezpieczeństwa w szkołach w kwestii zmniejszenia ryzyka                    

i zapobiegania wystąpienia problemów związanych z narkomanią, alkoholem, 
     - wykorzystania w systemie nauczania funduszy na nadprogramowe godziny 

edukacyjne dla szkół. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował odczytanie protokołu z posiedzenia 
Komisji. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Jan Ziemniak odczytał 
protokół z posiedzenia Komisji, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński zapytał ile wynosi dotacja na jednego 
ucznia 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga odpowiedziała, że subwencja na jedno dziecko w 
bieżącym roku wynosi 7 tyś zł. Ponadto dokłada się środki z budżetu gminy, z 
którego utrzymywane są również przedszkole, zerówki i stołówki. 
Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska dodała, że ogólna subwencja oświatowa w 
wynosi 5840000 zł. W tej kwocie mieszczą się środki na dzieci z orzeczeniami o 
niepelnosparwności wynoszące 144 tyś zł. W ubiegłym roku gmina dołożyła do 
funkcjonowania szkół 1660000 zł. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec poinformował, że z rozmów z rodzicami uczniów 
wynika, że zbyt dużo jest dni wolnych w roku szkolnym m.in. dni odebrane czy 
długie weekendy. Powoduje to wybicie ucznia z trybu nauczania, rozkojarzenie i 
nieprzygotowanie do nauki. Stąd też gorsze wyniki nauczania. Być może jest to 
niezależne od dyrektorów szkół, tylko od sytemu edukacji.  
Dyrektor Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej Jacek Bochniak wyjaśnił, że rok 
szkolny organizowany jest w oparciu o rozporządzenie ministerstwa edukacji. 
Rozporządzanie określa też ilość dodatkowych dni wolnych od zajęć możliwych do 
wykorzystania. W gimnazjum liczba ta wynosi 8, a w szkole podstawowej 6. 
Dyrektor szkoły ustala, kiedy wykorzystać przysługujące dni wolne od nauki. 
Radna Marzena Garbacz odnośnie dodatkowych dni wolnych wyjaśniła, że są to dni, 
w których nie odbywają się zajęcia dydaktyczne dla uczniów. Natomiast nauczyciele 
muszą być obecni w pracy.  
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Ad.VI/1. Godz. 1004  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem za rok 2011 przedstawiła Dyrektor GSPZOZ Anna Typiak.  
P. Anna Typiak przedstawiła sytuację finansową GSPZOZ za 2011r.  Jak wynikło z 
informacji, uzyskane w tym okresie przychody nie pokryły wydatków i zakład 
poniósł stratę wysokości 227 tyś zł. Pomimo podjętych działań oszczędnościowych w 
br. nadal notowany jest ujemny wynik finansowy. Plan finansowy na br. przewiduje 
stratę na koniec roku w wysokości 83 tyś zł. P. Typiak zgłosiła propozycję pokrycia 
straty bilansowej przez organ założycielski lub z funduszu założycielskiego zakładu 
powstałego z zysku wypracowanego w latach ubiegłych. 
W dalszej części posiedzenia Główna Księgowa GSPZOZ Mieczysława Pierścionek 
przedstawiła sprawozdanie finansowe zakładu za 2011r. uwzględniające przychody, 
koszty i majątek GSPZOZ.  
Zabierając głos radny Jacek Pamuła stwierdził, że ujemny bilans zakładu stanowi 
poważny problem, który z upływem czasu narasta. Strata na koniec każdego roku 
powiększa się. Należy podjąć działania, aby ten problem rozwiązać. Radny zwrócił 
uwagę, że o pogarszającej się sytuacji zakładu radni powinni być poinformowani 
wcześniej. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że w uchwale wpisano, iż zadłużenie 
pokryje GSPZOZ we własnym zakresie. Powstaje pytanie w jaki sposób zakład może 
pokryć stratę i co będzie dalej. 
P. Anna Typiak powiedziała, że podstawowymi przyczynami niekorzystnej sytuacji 
finansowej zakładu m.in. w ubiegłym roku były zbyt niskie wpływy z NFZ z tytułu 
świadczonych usług medycznych,  ponadto konieczność poniesienia  dodatkowych 
kosztów związanych z zakupem nowych programów komputerowych, mebli i innego 
sprzętu po dokonanym remoncie. Zdaniem Dyrektor GSPZOZ w zakładzie nie ma 
przerostu zatrudnienia, ponieważ poszczególne osoby często są zatrudnione na 
częściach etatów. Zatrudnienie jest na poziomie minimalnym umożliwiającym 
obsadę wszystkich koniecznych etatów. Dyrektor nadmieniła, że w rozpatrywanym 
projekcie uchwały widnieje zapis mówiący, że ujemny bilans zakładu za 2011r. 
zostanie pokryty z funduszu zakładu. Podjęcie takiej uchwały spowoduje 
konieczność zaciągnięcia kolejnego kredytu obrotowego w rachunku bieżącym z 
poręczeniem gminy. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że w dniu dzisiejszym Rada Gminy podejmuje 
uchwalę o zatwierdzeniu sprawozdania finansowego zakładu za ubiegły rok. Od tego 
dnia biegnie termin 3 m-cy, w trakcie którego gmina może pokryć stratę lub nie, co w 
konsekwencji mogłoby skutkować likwidacją zakładu. Należy się zastanowić nad 
przekształceniem zakładu w niepubliczny. Takie zakłady istnieją w innych gminach i 
dobrze funkcjonują. Sprawą otwartą jest forma organizacyjna nowego podmiotu. 
Może to być np. spółka pracownicza. 
P. Typiak powiedziała, że nasuwa się pytanie, czy w przypadku pokrycia straty przez 
zakład we własnym zakresie, gmina pokryje kolejny kredyt na bieżące 
funkcjonowanie GSPZOZ.   
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Radny Stanisław Kosiński powiedział, że celem nadrzędnym jest zabezpieczenie 
usług medycznych dla mieszkańców gminy i utrzymanie dotychczasowej sieci 
placówek ośrodków zdrowia, bez względu na  formę organizacyjną funkcjonowania 
zakładów opieki zdrowotnej. 
Radny powiatowy Jan Korzybski zwrócił uwagę, że niedofinansowanie służby 
zdrowia jest problemem ogólnopolskim. W przypadku GSPZOZ należałoby jak 
najszybciej rozpisać program naprawczy i wskazane byłoby dokonanie 
przekształcenia, aby zakład mógł dalej funkcjonować. Z perspektywy czasu widać, że 
zakład w obecnej formie  będzie dalej generował straty. 
Radny Jan Ziemniak powiedział, że należy zdać sobie sprawę z możliwej sytuacji, iż 
gmina chcąc pokryć zadłużenie GSPZOZ będzie zmuszona, być może, do rezygnacji 
z realizacji pewnych inwestycji.  
Główna Księgowa GSPZOZ Mieczysława Pierścionek zapytała czy Wójt Gminy 
prowadzi już rozmowy w sprawie prywatyzacji zakładu, bo dochodzą takie 
informacje. Byłoby wskazane, aby pracownicy GSPZOZ o takich sytuacjach byli 
informowani. 
Wójt Gminy odpowiedział, że nie były i nie są prowadzone żadne rozmowy na temat 
prywatyzacji z innymi podmiotami. Jeżeli zostanie podjęta decyzja o przekształceniu, 
wówczas będzie ogłoszony konkurs ofert i określone zostaną dokładne warunki 
przekształcenia zakładu. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/125/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/2. Godz. 1047  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Radomyśl nad 
Sanem do zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Stalowa Wola w 
sprawie realizacji zadań własnych Gminy Radomyśl nad Sanem w zakresie 
zagospodarowania odpadów przez Gminę Stalowa Wola przedstawił Wójt Gminy Jan 
Pyrkosz.  
Komisje Stałe Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt 
uchwały.  
Zabierając głos Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Komunalnego w Stalowej Woli 
Mariusz Piasecki udzielił informacji na temat planowanej budowy zakładu utylizacji 
odpadów komunalnych oraz porozumienia miedzygminnego. 
Poinformował, że MZK podjął się realizacji projektu budowy i przyszłościowej 
eksploatacji Zakładu Mechaniczno – Biologicznego Przetwarzania Odpadów 
Komunalnych. Zadanie jest współfinansowane ze środków Unii Europejskiej w 
ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Planowany poziom 
dofinansowania wyniesie około 63 mln. zł., przy dodatkowym wkładzie własnym 
wynoszącym około 26 mln. zł. Dla porządku przypomniał, że MZK jest podmiotem 
wewnętrznym gminy Stalowa Wola, która w późniejszym czasie zawrze 
porozumienia z innymi gminami. Koniecznym warunkiem do podpisania 



 9

porozumienia jest podjęcie uchwały upoważniającej wójtów czy burmistrzów do 
zawarcia porozumienia międzygminnego, które jest niezbędnym elementem, aby móc 
ze sobą współpracować  i pozyskać dofinansowanie na projekt. Przełoży się to 
później na niższe ceny dla gmin będących stronami porozumienia. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec wyraził zdanie, że konieczna jest ściślejsza 
współpraca miedzy MZK a gminami w zakresie planowanego wspólnego systemu 
gospodarki odpadami. Zapytał jakie efekty i ewentualne korzyści przyniesie dla gmin 
porozumienie. Czy na terenach gmin będą ustawione jakieś pojemniki na odpady. 
Radny wyraził opinię, że MZK jest całościowo własnością gminy Stalowa Wola i to 
właśnie miasto będzie ustalać taryfikator opłat w zakresie m.in.  wywozu odpadów.  
P. Mariusz Piasecki powiedział, że wszystkie gminy w ramach porozumienia są na 
takich samych prawach włącznie z gminą Stalowa Wola, która nie może mieć 
niższych cen na bramie zakładu czy na stacji przeładunkowej niż inne samorządy. 
Rożne ceny skutkują cofnięciem dofinansowania. Koszty transportu między stacją 
przeładunkową a zakładem będzie ponosić MZK, a cena przyjęcia odpadów od 
wszystkich gmin będzie jednakowa, korzystna, wynosząca 174 zł za tonę odpadów 
zmieszanych. Obecnie koszt przekazania tony odpadów na wysypisko wynosi 250 zł 
i będą go ponosić inne gminy nie należące do porozumienia. Korzyścią dla gminy 
będzie też zatrudnienie dodatkowych osób do obsługi programu gospodarki 
odpadami.  
Co do pojemników P. Piasecki wyjaśnił, że ustawa nakłada obowiązek powstania w 
gminach takich punktów. Nie możliwe jest to w ramach przetargu na wyłonienie 
przewoźnika, ponieważ jest to zadanie własne gminy. Natomiast w przypadku 
utworzenia spółki obejmującej zainteresowane gminy można wystąpić ze wspólnym 
wnioskiem unijnym o dostosowanie do nowych warunków zgodnie z ustawą. 
Utworzenie punktów jest zasadne dla zminimalizowania kosztów transportu. 
Nadmienił, że koszty ich funkcjonowania nie są wygórowane. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka zapytał o planowany termin 
rozpoczęcia funkcjonowania zakładu. 
Prezes MZK poinformował, że pełna eksploatacja zakładu mogłaby nastąpić w 
połowie 2014 roku. W okresie przejściowym odpady w dalszym ciągu będą 
wywożone na wysypisko. W intencji MZK jest, aby poprowadzić proces 
inwestycyjny w sposób umożliwiający powstanie w I etapie części związanej z 
sortowaniem i kompostowaniem. Problemem jest wymóg, który będzie 
wprowadzony od 1 stycznia 2013r. dotyczący spełnienia kryterium palności 
odpadów, co utrudni a nawet uniemożliwi składowanie odpadów na wysypisku. 
Odpady będą musiały być przetworzone aby spełnić odpowiednie kryteria. 
Radna Marzena Garbacz powiedziała, że planowane dofinansowanie wyniesie 63 mln 
zł, zaś 26 mln. trzeba dołożyć. Zapytała czy gminy objęte porozumieniem będą 
musiały wnieść jakiś finansowy wkład własny?  
P. Mariusz Piasecki wyjaśnił, że gminy nie będą zobowiązane do wniesienia 
własnych środków. Kwota 26 mln. zabezpieczy spółka, będą to również środki z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Prezes nadmienił, że w pierwszych 
czterech latach funkcjonowania zakładu, kiedy jest wysoka amortyzacja i duże 
odsetki finansowe,  gminy mogą  wnosić ewentualną dopłatę do wywozu i utylizacji 
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odpadów. Jak wynika z obliczeń będzie to kwota 1,50 zl od mieszkańca. Z upływem  
tego okresu dopłata będzie malała. Zgodnie z wytycznymi Unii Europejskiej 
rekompensatę czyli dofinansowanie w kwocie 63 mln. zł należy odliczyć, jak również 
zyski z pożyczki preferencyjnej, która będzie zaciągnięta. Od wszystkich kosztów 
zakładu odliczane są przychody ze sprzedaży surowców odpadów, sprzedaży energii, 
rekompensatę. Jeżeli wówczas wyjdzie strata, gminy będą dopłacać. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec zapytał jakie gminy przystąpią do porozumienia.  
P. Mariusz Piasecki odpowiedział, że zainteresowanie podpisaniem porozumienia są 
gminy: Zaklików, Gorzyce, Pysznica, Zaleszany, Bojanów, Nowa Dęba, Baranów 
Sandomierski, Grębów. Rezygnację z przystąpienia do porozumienia złożyło 
m.Tarnobrzeg, który podjął decyzję o samodzielnym funkcjonowaniu. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XV/126/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad. VI/3. Godz. 1137 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2011r. przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Następnie Skarbnik Gminy  przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu za 2011 rok, sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia 
komunalnego wg stanu na dzień 31.12.2011r. 
Przedstawione sprawozdania oraz informacja stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
W dalszej części Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/102/2012 z dnia 19 kwietnia 2012r. w sprawie 
opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem sprawozdaniu 
rocznym  z wykonania budżetu gminy za 2011 rok.   
Skład Orzekający RIO pozytywnie z uwagami zaopiniował przedłożone przez Wójta 
Gminy Radomyśl nad Sanem  sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok 
stwierdzając, że dane wykazane w przedłożonym sprawozdaniu zachowują wzajemną 
spójność, zgodność rachunkową oraz zgodność z danymi wykazanymi w 
sprawozdaniach budżetowych.  
Uchwała Składu Orzekającego RIO Nr XIV/102/2012 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie Komisji 
wypracowane na posiedzeniach odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2011r.  
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Komisja Rewizyjna, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja 
Oświaty i Spraw Społecznych nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu 
uchwały opiniując go w głosowaniu pozytywnie.  
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński 
zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XV/127/12 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2011r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. VI/4. Godz. 1157 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2011r. przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 
Edward Wermiński. 
Następnie w imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał Przewodniczący  Komisji 
Kazimierz Pasztaleniec, który przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 
22.05.2012r. w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za 
rok 2011. 
Po rozpatrzeniu:  

1) sprawozdań finansowych za 2011r. obejmujące: bilans jednostki budżetowej, 
bilans z wykonania budżetu, rachunek zysków i strat, zestawienie zmian w 
funduszu jednostki,  

2) sprawozdania z wykonania budżetu za 2011r. wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu,  

3) informacji o stanie mienia komunalnego. 
Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych sprawozdań oraz 
informacji i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2011r. 
Wobec powyższego Komisja zawnioskowała o udzielenie Panu Janowi Pyrkoszowi – 
Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium za 2011 rok. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: 

- za udzieleniem absolutorium - 5 głosów, 
- przeciwko udzieleniu absolutorium – 0 głosów, 
- wstrzymujących się – 0 głosów. 

Przedstawiony wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części posiedzenia Członek Komisji Rewizyjnej  Mariusz Skwara odczytał 
uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie Nr 
XIV/124/2012 z dnia 28 maja 2012r. w sprawie opinii o przedłożonym przez  
Komisję Rewizyjną Rady Gminy Radomyśl nad Sanem  wniosku o udzielenie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 
Skład Orzekający RIO pozytywnie z uwagą zaopiniował wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. 
Skład Orzekający stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium dla Wójta Gminy wypracowany na podstawie pozytywnej oceny 
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wykonania budżetu za 2011r. sporządzony został we właściwym trybie, po 
przeprowadzeniu rozpatrzenia właściwych dokumentów źródłowych i jest poprawny 
pod względem formalnym.  
Przedstawiony wyżej dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części posiedzenia  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Rolnictwa oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawili opinie Komisji na 
temat projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2011r. 
Obydwie Komisje nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując 
go w głosowaniu pozytywnie jednogłośnie. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński ponownie powiedział, że wnioski przez 
niego składane i które wynikają ze zgłoszeń mieszkańców, nie są realizowane od 
kilkunastu lat. Szczególnie brak jest działań w zakresie ochrony 
przeciwpowodziowej. Wały są w fatalnym stanie technicznym, grożącym nawet 
przerwaniem w przypadku zagrożenia powodziowego. Istotna jest również budowa 
chodników, która się przeciąga i modernizacja dróg. Bezpieczeństwo mieszkańców 
powinno być priorytetem dla gminy. Radny nadmienił, że dobrym przykładem w tym 
zakresie jest gmina Annopol, która pozyskała znaczące środki na poprawę 
infrastruktury technicznej i przeciwpowodziowej. Tam jest zainteresowanie władz i 
aktywne działanie. Natomiast w naszej gminie nic nie poczyniono, aby sytuację w 
kwestii bezpieczeństwa poprawić. Radny powiedział, że przez ten okres były 
możliwości pozyskania funduszy, ale z nich nie skorzystano.  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do wypowiedzi radnego powiedział, że 
zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom pozostaje w centrum uwagi i jest 
priorytetem dla gminy.  W zakresie ochrony przeciwpowodziowej Wójt nadmienił o 
rozpoczynającej się w przyszłym roku modernizacji wałów rz. San na odcinku od 
Dąbrówki  do Radomyśla. W latach przyszłych będzie również realizowana poprawa 
wałów rz. Wisła na terenie naszej gminy. Wójt nadmienił, że wiadomym jest, iż 
przygotowanie dokumentacji technicznej dla tak dużych zadań pochłania bardzo dużo 
czasu. W kwestii chodników to trwa obecnie opracowywanie dokumentacji. 
Opóźnienie  realizacji tej inwestycji jest niezależne od gminy. Wójt oznajmił, że nie 
jest tak, iż nie czyni się starań o poprawę bezpieczeństwa na terenie gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński wyraził zdanie, że rok 2011 zapisał 
się kolejnymi, ważnymi, mającymi duże znaczenie dla społeczności lokalnej 
inwestycjami. Nie można twierdzić, że na terenie gminy nic się nie dzieje i nic nie 
powstaje. Gmina rozwija się i jest to widoczne. Za te działania należy podziękować 
Wójtowi Gminy i Urzędowi Gminy.  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/128/12 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011r.  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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Zamykając ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył gratulacje 
Wójtowi Gminy za udzielone absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
Wójt Gminy w imieniu własnym i pracowników samorządowych, którzy 
uczestniczyli w procesie realizacji zadań budżetowych, podziękował Radzie Gminy 
za udzielone absolutorium za 2011 r.  
 
Ad.VI/5. Godz. 1214  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XV/129/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/6. Godz. 1218  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XV/130/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/7. Godz. 1227  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy 
„wstrzymujące”. 
Uchwała Nr XV/131/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VII. Godz. 1231  

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał Apel Rady Gminy w 
sprawie podjęcia działań o poprawę dostępności do badań profilaktycznych kobiet.  
Przedstawiony Apel został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie  – 15 głosów „za”. 
Podjęty Apel stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.VIII. Godz. 1236 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał pismo Senatora RP 
Kazimierza Jaworskiego w sprawie wartości wiary chrześcijańskiej i obrony przed 
laicyzacją przy współpracy organizacji politycznych, ruchów katolickich, 
stowarzyszeń oraz przedstawicieli władzy publicznej w tym samorządowców. 
Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał stanowisko podjęte przez konwent Wójtów 
Powiatu Stalowowolskiego. Stanowisko podjęte w Radomyślu nad Sanem w dniu 
24.05.12r wyrażało sprzeciw wobec zamiaru likwidacji posterunków policji w 
Pysznicy i Zbydniowie.   
Odczytane stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo z Towarzystwa Opieki Nad 
Zwierzętami z Warszawy w sprawie rozwiązania problemu bezdomności zwierząt, a 
ściśle przebywającego w pustostanie w Radomyślu psa – suki z 8 szczeniętami. W 
piśmie stwierdzono, że mimo wielokrotnego zgłaszania sprawy przez pracownika 
towarzystwa gmina nie podjęła działań, aby problem rozwiązać. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że nieruchomość na której przebywają psy należy 
do kogoś i trudno było pracownikom urzędu gminy wejść na jej teren, bez zgody 
właściciela. Po pewnym czasie udało się skontaktować z właścicielem posesji. 
Obecnie psy są pod opieką weterynaryjną, są dokarmiane i czekają na adopcję. Na 
chwilę obecną dwoje szczeniąt znalazło nowych właścicieli.  
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, iż Wójt Gminy oraz 
Przewodniczący Rady Gminy powinni składać sprawozdanie ze swej działalności w 
okresie międzysesyjnym. Powiedział, że brak jest  informacji z wyjazdów 
służbowych, w jakich sprawach się one odbywają i co się dzieje w gminie. Takie 
informacje powinny być przedstawiane na sesjach, aby była pełna świadomość 
działań gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że wyjazdów służbowych jest bardzo duża 
ilość i przedkładanie relacji z delegacji zajęło by sporą część czasu sesji. Jeżeli 
jednak będzie taka wola Rady, to sprawozdanie będzie przedstawiane.  
Radny Jacek Pamuła wyraził zdanie, że informacja w powyższym temacie może być 
przygotowana dla konkretnego radnego na jego indywidualny wniosek. 
Radny Stanisław Kosiński poinformował, że zgłaszał do TV Rzeszów sprawę 
fatalnego stanu wałów. Po zgłoszeniu był telefon z telewizji do Urzędu Gminy, gdzie 
stwierdzono, że obwałowania są w bardzo dobrym stanie i nie potrzeby działań. 
Wyjaśnienia wymaga kto takiej odpowiedzi udzielił. 
Wójt Gminy powiedział, że została przekazana do telewizji tylko  informacja, że 
wały nie są w aż tak katastrofalnym stanie, zagrażającym bezpieczeństwu, jak to 
przedstawiał radny. Nie powiedziano, że wały są w doskonałym stanie. 
Radny Kazmierz Pasztaleniec powiedział, że obecnie jest wykonywana sieć 
kanalizacyjna w Radomyślu, w najbliższej przyszłości również w Żabnie, Woli 
Rzeczyckiej i Nowinach. Ponadto w Pniowie i Czekaju Pniowskim będą zakładane 
przydomowe oczyszczalnie ścieków. Należałoby konsekwentnie myśleć o 
pozostałych miejscowościach gminy. Radny przypomniał ponadto, że dużo wcześniej 
zgłaszał sprawę usunięcia usterek w Wiejskim Domu Kultury w Chwałowicach. 



 15

Otrzymał informację od Dyrektora GCK, że ten wystąpił do wykonawcy o usunięcie 
usterek, których jednak nie dokonano. 
Radna Małgorzata Krawiec zgłosiła problem zatykającej kanalizacji w ośrodku 
zdrowia w Antoniowie. Sprawa była zgłaszana kilkukrotnie, ale problem dalej 
istnieje. Ponadto radna poruszyła temat budowy garażu przy OZ w Radomyślu dla 
samochodu służbowego, który obecnie jest garażowany u kierowcy.  
Odnośnie usunięcia usterek w WDK w Chwałowicach Wójt Gminy powiedział, że 
jeśli GCK jako zarządca obiektu, nie może wyegzekwować poprawy stanu budynku 
od wykonawcy, to niech zgłosi tę sprawę do Urzędu Gminy, który będzie 
interweniował. W kwestii budowy garażu Wójt oznajmił, że garaż miał być 
wykonany siłami osób bezrobotnych z robót publicznych. Obecnie jest ograniczona 
ilość tych osób. Urząd będzie się starał o pozyskanie osoby, aby to zadanie wykonać. 
Natomiast sprawę niesprawnej kanalizacji w OZ w Antoniowie należy zgłosić 
Dyrektorowi ZGK. 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o remont drogi przeciwpowodziowej 
Chwałowice – Popowice, będącej w fatalnym stanie technicznym  
 
Na sesji zgłoszono następujące wnioski: 
Wniosek zgłoszony przez radnego Bolesława Pukę: 
1.„ Wystąpić do Policji w Radomyślu n/Sanem, aby funkcjonariusze Policji zwracali 
większą uwagę na przystanek PKS w Żabnie szczególnie w godzinach wieczornych. 
W/w przystanek jest ciągle dewastowany przez przebywającą tam młodzież.” 
 
Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 
2.„ W związku z licznymi zgłoszeniami mieszkańców uprawiających grunty orne 
zgłaszam wniosek, jeśli jest taka możliwość, o zobligowanie właścicieli 
zachwaszczonych ugorów do wykonywania jednorazowego wykoszenia chwastów 
przed ich dojrzewaniem celem zapobieżenia rozsiewania chwastów na pola 
uprawne.” 
 
Wnioski  zgłoszone przez radnego Zygmunta Janoszka: 
3. „ Wnioskuję o użycie instrumentów prawnych przez Urząd Gminy w Radomyślu 
nad Sanem w stosunku do sklepu „Groszek” w Radomyślu n/S. o podpisanie umowy 
z Zakładem Komunalnym na wywóz śmieci, ponieważ wpływają skargi 
mieszkańców Radomyśla o częstym spalaniu śmieci ( w tym folie z opakowań) co 
jest niezgodne z obowiązującymi przepisami.” 
4. „ Wnioskuję o bieżącą konserwację rzeki Strachodzka od „Rokitówki” do 
„Wantucha”.  

Wniosek zgłoszony przez radnego Jerzego Gorczycę: 
5. „ Zwracam się z prośbą o zatrudnienie konserwatora urządzeń znajdujących się w 
Wiejskim Domu Kultury w Rzeczycy Długiej”. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
6. „Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach -3 km.” 
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7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach w stronę granicy województwa 
lubelskiego – 900 m.” 
8. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej przy boisku LZS w Chwałowicach i 
oświetlenia przy boisku LZS”. 
9. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę P. Szeligi w 
Popowicach – 1200m. oraz drogi koło P. Zbydniowskiego w Popowicach – 200m.” 
10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło P. Kamińskiego na Grudzy i budowa 
oświetlenia na Grudzy  - 300m”. 
11. „ Budowa oświetlenia od P. Bąka w stronę Nowej Wsi.” 
12. „ Budowa oświetlenia na Wygodzie na osiedlu i budowa drogi w Chwałowicach 
na osiedlu.” 
13. „ Budowa drogi do P. Hajduka w Chwałowicach – 200m.” 
14. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek Chwałowski”.  
 
Ad. IX. Godz. 1314 
Na tym zakończono obrady XV sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 


